

Appendix A. Task instructions.

Original French:

CONSIGNE

Vous allez lire un très court texte qui présente une situation de la vie quotidienne d'Antoine. Une fois que vous avez lu ce texte CLIQUEZ SUR LA BARRE ESPACE.

Puis vous entendrez une phrase prononcée par Antoine à propos de cette situation.

Vous devez choisir la réaction de son interlocuteur qui vous paraît la plus appropriée parmi les deux réactions qui s'affichent à l'écran.

Pour exprimer votre choix, APPUYEZ SUR LA TOUCHE DE LA COULEUR CORRESPONDANT À LA REACTION CHOISIE.

Faites confiance à votre première impression.

English translation:

INSTRUCTIONS

You will read a very short passage that presents a situation in the daily life of Antoine. Once you have read the passage, CLICK ON THE SPACEBAR.

You will then hear a sentence spoken by Antoine regarding this situation.

You should choose the interlocutor's response that seems the most appropriate between the two responses shown on the screen.

To make your choice, PRESS THE BUTTON WITH THE COLOR THAT CORRESPONDS TO THE RESPONSE YOU HAVE CHOSEN.

Trust your first impression.